
Møtereferat 2009/2010 
  
Møtedag: Mandag 10. mai 2010. 
Program: Dette Rotary-året har me hatt utvekslingsstudent frå Mexico, BRAULIO. Braulio har budd hjå Reidar 
,May Britt og Oddbjørn. No er det ikkje lenge att av oppholdet , og han var invitert til møtet denne mandagen for 
å fortelje oss korleis han har hatt det dette året. Han hadde laga til presentasjon på PC , og viste oss dette året i 
form av mange fine bilete og god forklaring. Han har byrja få god tek på norsken no. Braulio hadde aldri sett snø 
før han kom til Norge og Gol . Likevel har han til tider "budd" i skibakken, og har vorte ein kløppar på brett. 
Oddbjørn hadde filma han i bakken , så me skulle få sjå kor flink han var. Tenkjer dette blir noko å vise fram 
back in Mexico. Braulio takka klubben for eit flott år i Norge. Jula feira han saman med May Britt og Per , og 
det var stort , skjøna me. Me ynskjer Braulio lykke til videre i livet , og han er sjølvsagt velkommen attende til 
Gol. 
Til slutt denne kvelden , vart det trekning av kunstlotteriet og vinflaska , som denne gongen var 3 flasker. Dei 
var det May Britt som vann. Kunstlotteriet var spennande , med flotte gevinstar. Det vart ein vinnar som ikkje 
tilhøyrer klubben. Elles gjekk alle gevinstane til klubbens medlemmar. Det har jo sin naturlige forklaring i at dei 
fleste kjøper heile boka sjølve. Overskuddet , kr.15000.- , skal gå til utsmykning av den nye avdelingen på 
aldersbustadene på Gol. 
Gjester:  
Randi Skredegård 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 03. mai 2010. 
Program: Vår utsending til RYLA dette Rotary-året , 2009/2010 , vart Andreas Nibstad frå Gol. Han er eldste 
son til Randi og Hans Nibstad , og går på Vidrg Skule på Gol. Som vanleg praksis er i klubben vår , blir Ryla-
kandidaten invitert til eit medlemsmøte for å fortelja om sine erfaringar frå kurset. Og Andreas kom , med 
toraderen som fylgje. Andreas hadde berre gode erfaringar frå kurset . Han gav oss eit resyme frå start til slutt 
.Kurset , som er eit mini-ledelseskurs , var interessant og lærerikt , meinte Andreas. Han har og fått gode venner 
i løpet av desse dagane , som han har treft i ettertid og reknar med å ha god kontakt med framover. Andreas 
avslutta møtet med å spela på toraderen for oss . Han er barnebarn av hotelleigar og trekkspelar/komponist 
Andres Nibstad , og det er tydeleg at "eplet ikkje har falle langt frå stamma" her. Andreas var ein verdig og flott 
representant for klubben vår og for Gol. 
Gjester:  
Randi Skredegård 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 26. april 2010. 
Program: Denne kvelden var det dugnad i sentrumsparken. Det var godt frammøte, så raking og rydding gikk 
greit. Til slutt var det wienerbrød og kaffi. 
Gjester:  
Per-Egil Rese 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 19. april 2010. 
Program: Denne kvelden var vi på Nesbyen hos Johannes Høva og sønnen Kolbjørn Høva som har både 
traktor- og scootermuseum. Det ble startet opp flere av de rundt 70 traktorene rundt omkring på tunet. På låven 
og i sauefjøset stod det til sammen ca. 150 gamle snøscootere. I tillegg stod det en masse gammel 
landbruksredskap som ploger og harver over alt. Johannes fortalte detaljert om modeller og utstyr, samt 
forhistorien til flere av både traktorene og scooterne. Han fortalte også hvordan han greier å få tak i deler og 
utstyr til å sette i stand det han har. Det var veldig moro å sjå. 
Gjester:  
Per-Egil Rese 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 12. april 2010. 
Program: Denne kvelden var det kommunal info, og vi hadde besøk av rådmann Hege Mørk. Ho prata om 
hvilke utfordringer det hadde vært rundt budsjettbehandlingen og bakgrunnen for det store underskuddet i 
kommuneøkonomien. Ellers tok hun for seg både kommunale og interkommunale saker.  
Gjester: Hege Mørk 
Per-Egil Rese 
Referent.  



 
Møtedag: Mandag 22. mars 2010. 
Program: Vi fikk besøk av Gol Bondelag v/Per Liahagen og Wilhelm Stake. De informerte om situasjonen for 
denne næringa i Gol og ellers. De hadde mange interessante tall over hvordan utviklinga hadde gått de siste år 
mht. antall aktive bruk, produksjon, inntjening osv. Det var et bra engasjement med en del spørsmål og alle var 
enige om at dette var veldig interessant info og overraskende tall. Vi var enige om at det er alt for liten 
mediadekning på hvordan bonden sin situasjon egentlig er, og fokuset på viktigheten av å opprettholde et 
bærekraftig landbruk.  
Gjester: Per Liahagen og Wilhelm Stake 
Per-Egil Rese 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 15. mars 2010. 
Program: Vi skulle vært på bedriftsbesøk på Hemsedal Alpin Lodge, men det gikk ut. Som alternativ ble vi 
invitert til ”Stallen” til Anders, et nytt lokal som han har satt i stand i vinter, og som skal brukes til mindre lag og 
sammenkomster. Dette er laget til i den gamle garasjen på nedsida av hotellet, og hadde en skikkelig trivelig og 
intim atmosfære. Vi fikk servert smurte lefser og kaffi.  
Gjester:  
Per-Egil Rese 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 08. mars 2010. 
Program: Krisesenteret v/Karianne Huseby og Helene Sagabråten var på møtet og informerte om hva de driver 
med og tilbyr av hjelp. 
Gjester: 
Per-Egil Rese 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 15. februar 2010. 
Program: Denne kvelden var det bedriftsbeøk på Torpomoen. 
Gjester:  
Per-Egil Rese 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 08. februar 2010. 
Program: Denne kvelden var det peismøte.  
Gjester:  
Per-Egil Rese 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 01. februar 2010. 
Program: Ordfører Olaug Granli var invitert for å snakke om Interkommunalt samarbeid i Hallingdal. Vi fikk 
høre om hvilke saker som det hadde vært jobbet godt med spesielt innenfor samferdsel og helse, og ellers hvilke 
utfordringer Hallingdal som region står overfor fremover, sett med Olaug sine øyne. Et engasjerende og 
interessant foredrag. Til slutt viste Randi oss gevinstene som var kjøpt inn for kunstlotteriet. 
Gjester:  
Per-Egil Rese 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 25. januar 2010. 
Program: Ove viste bilder og fortalte om sine turer i Thailand.  
Gjester:  
Per-Egil Rese 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 18. januar 2010. 
Program: Aud Ingunn hadde et engasjerende og interessant ego-foredrag om sin oppvekst, utdanning og veg 
fram til i dag. Det var en reise ifra barndom, til skolegang, jobbing i Flåm der ho møtte Magnus, til 
kommunestyreverv og andre verv, for til slutt å oppsummere alle anlegg som ho og Magnus har vært involvert i 
siden 1969 og fram til i dag.  



Gjester:  
Per-Egil Rese 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 11. januar 2010. 
Program: Programfri 
Gjester:  
Per-Egil Rese 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 04. januar 2010. 
Program: Programfri, men Reidar leste opp julebrev ifra Torunn Golberg som er utvekslingsstudent i Argentina 
Braulio takket på norsk for julepresanger og snowboardutsyret som han har fått låne. Resten av kvelden satt vi 
og prata i sammen.  
Gjester:  
Per-Egil Rese 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 21. desember 2009. 
Program: Denne kvelden var det julemiddag på Eidsgaard, og det var 16 stk som møtte. Vi fikk servert god 
julemat med tilhørende drikke. 
Gjester:  
Per-Egil Rese 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 23. november 2009. 
Program: Styret hadde møte med Guvernøren i forkant av Medlemsmøtet. Årets Guvernør for Distrtikt 2310 er 
Per Olav Stenseth , frå Lier Øst. Teknolog i IT-bransjen.  
Årets motto er: THE FUTURE OF ROTARY IS IN YOUR HANDS  
FOKUS:Poliofri verden , Medlems-kvalitetsutvikling, vann/helse/analfabetisme/sultprosjekter. Klubben vår fekk 
mykje skryt; - Godt antall medlemmer og snittalder er blant den lægste i distriktet. - Heimesida er svært bra - 
Klubben er effektivt administrert , og leverer dokumenter i tide - noko som IKKJE er vanleg - Bidrag til RI er 
blant dei aller beste , me har sett det i system med autogiro Me er derimot ikkje flinke nok til å vise oss fram , og 
markedsføre dei flotte tiltaka me har i lokalsamfunnet. Stenseth hadde eit engasjerande og lærerikt innlegg . 
Takk for besøket! 
Gjester: Distriktsguvernør Per Olav Stenseth 
Randi Skredegård 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 16. november 2009. 
Program: Jan Haraldseth var foredragsholder denne kvelden, og snakket generelt om ungdomsutveksling i 
Rotary. 
Gjester:  
Per-Egil Rese 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 09. november 2009. 
Program: Kommunal Info v/Lornts Letnes(Gammelrådmannen og no spesialkonsulent i Gol Kommune) Dagens 
tema: Arbeidet med Kommunalplanen , eit alltid spennande tema for Klubben. 
Gjester:  
Randi Skredegård 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 02. november 2009. 
Program: Leiar i Programmkomiteen , Aud Torill Sæbø , gjekk gjennom programmet dei neste vekene . 
Dr.Nilsen var forhindra frå å møte i kveld , men Aud Torill er i faget , og gav oss ein god innføring i 
Svineinfluensaens mysterier. Forsamlingen fekk anledning til å stille spørsmål , og fekk nok "rydda" opp i eindel 
uklarheiter som gjerne fylgjer i kjølvatnet til ein Pandemi. 
Gjester:  



Randi Skredegård 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 26. oktober 2009. 
Program: Velkommen v/ Presidenten Ove Thorshaug , som helsa "takk for sist" på Rakafisklaget fredag 23.10. , 
også på Eidsgård Hotell. Nydeleg mat og ein koseleg kveld med topp vertskap i Trine og Anders. Info frå 
Presidenten: - Styremøte blir flytta til mandag 9.11.-09 - Neste mandag kjem Dr.Nilsen og vil orientere om 
Svineinfluensaen. - Forslag til program og nye medlemmer er ønskeleg. Resten av kvelden var ordet fritt , og det 
vart eit klart tema;"Vår Digitale Verden". "Skal vi styre den , eller skal den styre oss?" 
Gjester:  
Randi Skredegård 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 12. oktober 2009. 
Program: Denne kvelden var det peismøte. Verter for kvelden var:  Ove, Aud Toril, Per-Egil og Jan Ove 
Gjester:  
Per Egil Rese 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 05. oktober 2009. 
Program: Info om Hallingmo-prosjektet og Gol på tvers. Vi hadde besøk av de to konsulentene som er engasjert 
av Gol Kommune til å planlegge disse prosjektene. 
Gjester: Mona Domaas Wibe og Thomas Bloin Johannessen 
Per Egil Rese 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 28. september 2009. 
Program: Det var årsmøte. Guttorm gikk igjennom årsreferat og regnskap som ble godkjent. Valget gikk greit, 
da alle som skulle velges hadde sagt ja på forhånd. Tilslutt gikk Ove igjennom inneværende års budsjett.  
Gjester:  
Per Egil Rese 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 14. september 2009. 
Program: Vår utvekslingsstudent Braulio M. Ramirez Zavala hadde en presentasjon av seg selv og plassen han 
kommer ifra. Kan kjørte en fremvisning med masse bilder ifra kjente plasser i Mexico, og ifra hjemstedet sitt. 
Det var artig å se hvordan de bodde, for familien hans bor samlet i hvert sitt hus, men med et felles hus i midten 
som de bruker til alle felles tilstelninger og selskap. 
For øvrig klubbinfo fra Ove.  
Gjester:  
Per Egil Rese 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 07. september 2009. 
Program: Guttorm hadde med seg og viste fram gamle postkort fra Gol. Han fortalte at dette er det faktisk 
mange som samler på, og at det faktisk er mulig å få opptil 8-900 kroner for et sjeldent postkort. 
Gjester:  
Per Egil Rese 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 31. august 2009. 
Program: Denne kvelden hadde vi besøk av Ola Skaga alias…….. som kommer ifra India. Han var tidligere 
vært elev på Hallingdal Folkehøgskule, og har etter at han kom hjem bygd opp et skolesenter i byen som han 
kommer ifra. Dette senteret tilbyr alt ifra utdanning til arbeidsplasser for både kvinner og menn, og de 
produserer både tepper, takstein, mat osv.  
Han har også vært forgangsmann for å få til vanning og lignende prosjekter i hele 60 forskjellige landsbyer i 
India.   
Gjester:  
Per Egil Rese 
Referent.  



 
Møtedag: Mandag 24. august 2009. 
Program: Denne kvelden var det duket for årets stølstur, som i år gikk til Holsåsen. Vi reiste ifra Eidsgård 
kl.17.30 og hadde først omvisning med orientering på den nye Stolsvassdammen. Ove hadde mye 
faktaopplysninger omkring oppbygningen av dammen, og etter hvert dukket også prosjektleder Kjærvik opp 
sammen med oppsynsmannen til Eco i Hallingdal, og de kunne fortelle flere ting omkring dette, og svarte på en 
del spørsmål ifra flere av oss. 
Etterpå reiste vi til stølen til Inger Lise Søndrol. Der ble vi tatt imot med sang og en fortelling om denne stølen 
sin historie som hadde vært i familien i ca 300 år. Inger Lise fortalte også en del om sin egen oppvekst på stølen i 
sammen med sine besteforeldre. 
Så fikk vi spise oss mette på  alt det stølen hadde å tilby ifra rømmegraut, flattbrød, spekemat, mysost, trøgost, 
asningskaku, mjølkekaku, kvit kyrost, rømme, kvikaku, saupesuppe osv…..Det vart ein trivelig kveld med 
mange nye smaksopplevelser for flere av oss. Vi var tilbake på Gol ca kl. 22.30 mette og fornøyde. 
Gjester:  
Per Egil Rese 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 17. august 2009. 
Program: Kvelden begynte med info ifra presidenten og presentasjon av utvekslingsstudentene.  Braulio M. 
Ramirez Zavala fra Mexico som skal være oss hos i ett år, og Torunn Golberg som skulle reise til Argentina 
21.08.09. for å være der ett år. Resten av kvelden satte vi ossi komiteene for å drøfte program videre utover 
vinteren. 
Gjester:  
Per Egil Rese 
Referent.  

 
Møtedag: Mandag 10. august 2009. 
Program: Round Trip  
Møtet ble avholdt i Fossen på  Eidsgård. Det var avslutning for ungdommene som hadde vært med på Round 
Trip. De hadde vært på Gol siden fredag 7/8, og de hadde fått vært med på forskjellige aktiviteter ifra 
fjellvandring, stølsbesøk, til omvisning i stavkirka. Ove språket på både halling og engelsk, og holdt 
kommunikasjonen god. Alle de 11 ungdommene presenterte seg selv, og de kom ifra 9 forskjellige land. Gullik 
hadde laget en flott minnegave med inngravert navn til hver og en av dem som de fikk utlevert. De var veldig 
fornøyde med opplegget på Gol, og syntes det var trist å måtte reise igjen så fort. Til slutt koste vi oss med kaffe 
og bløtkake. 
Gjester: Jan Haraldseth og Cecilie Stenseth 
Per Egil Rese 
Referent. 
!


